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PROJEKT 
Protokół Nr 4/15 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego 
Rady Miejskiej w Sokółce 

w dniu 29 czerwca  2015 roku 
 

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101 
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 13.30, zakończono o 15.45. 
Przewodniczył: Jadwiga Bieniusiewicz - Przewodnicząca Komisji Infrastruktury 
Protokołowała: Joanna Korzeniewska- Inspektor w Wydziale Ewidencji i Organizacji  
 
Obecni: 
Członkowie Komisji – wg załączonej listy obecności 
Osoby spoza Komisji – zgodnie z listą obecności 
 
Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i przyjęcie porządku. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
3. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części złoża kruszywa naturalnego DRAHLE 
VI, gmina Sokółka. 

4. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części złoża kruszywa naturalnego DRAHLE 
VIII, gmina Sokółka. 

5. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego złoża kruszywa naturalnego DRAHLE X, gmina 
Sokółka. 

6. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego złoża kruszywa naturalnego 
JANOWSZCZYZNA III, gmina Sokółka. 

7. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części złoża kruszywa naturalnego 
JANOWSZCZYZNA X, gmina Sokółka. 

8. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego złoża kruszywa naturalnego BOHONIKI, gmina 
Sokółka. 

9. Projekt uchwały w sprawie stanowiska Rady Miejskiej w Sokółce w sprawie 
podjęcia natychmiastowych działań przez Rząd RP zmierzających do przebudowy 
drogi krajowej S19 na trasie Kuźnica-Białystok w obecnym jej przebiegu oraz 
budowy obwodnic miejscowości, przez które przebiega. 

10. Wolne wnioski 
 
Ad. 1 
Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku. 
Radny A.Cydzik wniósł wprowadzenie do porządku posiedzenia punktu  sprawie zmiany 
regulaminu porządku domowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 
Sokółce. 
Dyrektor ZGKiM A.Jackiewicz zwrócił uwagę, że wątpliwe jest czy Rada Miejska może 
dokonać zmiany w regulaminie, który jest regulaminem ustanowionym przez Dyrektora. 
Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek. 
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Komisja 3 głosami "za" przy 5 "wstrzymujących się" przyjęła wniosek. 
Przewodnicząca poddała pod głosowanie cały porządek posiedzenia 
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 
Komisja obradowała wg. następującego porządku. 

1. Otwarcie i przyjęcie porządku. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
3. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części złoża kruszywa naturalnego DRAHLE 
VI, gmina Sokółka. 

4. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części złoża kruszywa naturalnego DRAHLE 
VIII, gmina Sokółka. 

5. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego złoża kruszywa naturalnego DRAHLE X, gmina 
Sokółka. 

6. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego złoża kruszywa naturalnego 
JANOWSZCZYZNA III, gmina Sokółka. 

7. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części złoża kruszywa naturalnego 
JANOWSZCZYZNA X, gmina Sokółka. 

8. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego złoża kruszywa naturalnego BOHONIKI, gmina 
Sokółka. 

9. Projekt uchwały w sprawie stanowiska Rady Miejskiej w Sokółce w sprawie 
podjęcia natychmiastowych działań przez Rząd RP zmierzających do przebudowy 
drogi krajowej S19 na trasie Kuźnica-Białystok w obecnym jej przebiegu oraz 
budowy obwodnic miejscowości, przez które przebiega. 

10. Zmiana regulaminu porządku domowego w Zakładzie Gospodarki Komunalnej i 
Mieszkaniowej w Sokółce. 

11. Wolne wnioski 
 
 
Ad.2 
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia. 
 
Ad.3 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części złoża kruszywa naturalnego DRAHLE VI, gmina 
Sokółka przedstawiła Urszula Wróblewska Inspektor w Wydziale Gospodarki Komunalnej i 
Rolnictwa. 
Radny M.Awdziej zapytał czy jest to zgodne z prawem, że skoro nie ma przekształcenia to 
firma posiada koncesje. 
Pani U.Wróblewska wyjaśniła, że jest to zgodne z prawem.  
Radna D.Babynko zapytała Pana Błahuszewskiego w jakim okresie przeprowadza się 
rekultywację terenu i czemu na terenie Drahli nie jest prowadzona rekultywacja oraz w jakim 
kierunku będzie prowadzona. 
Pan Błahuszewski wyjaśnił, że jest okres 5 lat od zakończenia eksploatacji na 
przeprowadzenie rekultywacji. Starostwo Powiatowe wyznacza mi okres i kierunek 
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eksploatacji na terenie Drahli V będzie to kierunek wodno-leśny i w tej chwili trwają prace 
projektowe. 
Radny A.Cydzik zapytał co się dzieję  z terenem jeśli firma upadłość ogłosi kto wtedy 
przeprowadza rekultywacje. 
Pan Błahuszewski wyjaśnił, że jest fundusz rekultywacyjny ale jest on niewielki i nie pokryje 
całego kosztu rekultywacji.  
Pani U.Wróblewska zwróciła uwagę, że jest to tylko przekształcenie z terenów leśnych na nie 
leśne. 
Radny K.Puszko zapytał o rekultywacje ternu w Bobrownikach wykonany przez firmę 
Budokrusz. 
Pan J. Sawicki wyjaśnił, że firma popełniła błąd i posadziła drzewa, które na terenie 
piaszczystym nie utrzymały się.  Nadzór nad rekultywacja prowadzony jest przez Starostwo 
Powiatowe.  
Przewodnicząca Komisji J.Bieniusiewicz dodała, że prawo geologiczne pozwala na 
składowanie odpadów w wyrobiskach pokopalnianych. Na naszym terenie są kopalnie, która 
nie potrzebują planu i istnieje zagrożenie że właśnie w tych wyrobiskach zostaną wrzucone 
odpady. 
Pan Błahuszewski wyjaśnił, że nie jest to możliwe, jeśli juz to trzeba wyrobisko wyłożyć 
folią, wykonać drenarze ale i tak powstają odcieki. 
Radny M.Awdziej zaproponował, żeby zdjąć wszystkie punkty z porządku sesji i 
przeprowadzić konsultacje, wizję lokalna jak to wygląda na miejscu. 
Radna J.Bieniusiewcz zgłosiła wniosek żeby wprowadzić zakaz wrzucania w wyrobiska 
ścieków, odpadów i osadów i określić ściśle kierunki rekultywacji. 
Pani U.Wróblewska wyjaśniła, że można dokonywać takich zapisów w momencie uchwalania 
planu zagospodarowania. 
Radny M.Awdziej zaproponował, że trzeba zbadać czy po takiej zmianie zostanie zwiększony 
ruch, wydobycie. 
Przewodniczący poddała pod głosowanie wniosek radnego M.Awdzieja. 
Komisja 2 głosami "za" (radny Awdziej i radny Cydzik) przy 6 głosach "wstrzymujących 
się(pozostali radni) przyjęli wniosek. 
 
Ad.3 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części złoża kruszywa naturalnego DRAHLE VIII, gmina 
Sokółka. 
Przewodniczący poddała pod głosowanie wniosek radnego M.Awdzieja. 
Komisja 2 głosami "za" (radny Awdziej i radny Cydzik) przy 6 głosach "wstrzymujących 
się(pozostali radni) przyjęli wniosek. 
 
Ad.4 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego złoża kruszywa naturalnego DRAHLE X, gmina Sokółka. 
Przewodniczący poddała pod głosowanie wniosek radnego M.Awdzieja. 
Komisja 2 głosami "za" (radny Awdziej i radny Cydzik) przy 6 głosach "wstrzymujących 
się(pozostali radni) przyjęli wniosek. 
 
Ad.5 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego złoża kruszywa naturalnego JANOWSZCZYZNA III, 
gmina Sokółka. 
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Przewodniczący poddała pod głosowanie wniosek radnego M.Awdzieja. 
Komisja 2 głosami "za" (radny Awdziej i radny Cydzik) przy 6 głosach "wstrzymujących 
się(pozostali radni) przyjęli wniosek. 
 
Ad.6 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części złoża kruszywa naturalnego JANOWSZCZYZNA 
X, gmina Sokółka. 
Przewodniczący poddała pod głosowanie wniosek radnego M.Awdzieja. 
Komisja 2 głosami "za" (radny Awdziej i radny Cydzik) przy 6 głosach "wstrzymujących 
się(pozostali radni) przyjęli wniosek. 
 
Ad.7 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego złoża kruszywa naturalnego BOHONIKI, gmina Sokółka. 
Przewodniczący poddała pod głosowanie wniosek radnego M.Awdzieja. 
Komisja 2 głosami "za" (radny Awdziej i radny Cydzik) przy 6 głosach "wstrzymujących 
się(pozostali radni) przyjęli wniosek. 
 
Ad.8 
Projekt uchwały w sprawie stanowiska Rady Miejskiej w Sokółce w sprawie podjęcia 
natychmiastowych działań przez Rząd RP zmierzających do przebudowy drogi krajowej S19 
na trasie Kuźnica-Białystok w obecnym jej przebiegu oraz budowy obwodnic miejscowości, 
przez które przebiega. 
Radny M.Awdziej poinformował, że z inicjatywy radnego Awdzieja i radnego Cydzika został 
ponownie poruszony ten temat w związku z tym że po stronie Białoruskiej jest prowadzona 
bardzo duża inwestycja i ruch na przejściu zostanie zwiększony 3 krotnie. Jedynym wyjściem 
jest budowa obwodnicy. 
Radna J.Bieniusiewicz zapytała czy jest wstępny szkic tej obwodnicy. 
Z-ca Burmistrza A.Stefanowicz wyjaśnił, że nie posiada takiej wiedzy, ale należy się najpierw 
zastanowić jaką funkcje ta obwodnica ma pełnić i że musi być dobrze skomunikowana z 
miastem. 
Radny M.Awdziej zapytał czy jest przewidziany wiadukt nad przejazdem na ul. Białostockiej. 
Z-ca Burmistrza A.Stefanowicz wyjaśnił, że jest opiniowane studium wykonalności dla 
odcinka Sokółka-Białystok dla PKP. chcemy złożyć wniosek na wiadukt na ul. Białostockiej i 
na kładkę na ul. Roski Małe. Dowiedzieliśmy się również że końcowym etapie może dojść do 
zamknięcia przejazdu na ul. Roski Małe. 
Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
Komisja jednogłośnie wydała opinie pozytywna do projektu uchwały. 
 
Ad.9 
Zmiana regulaminu porządku domowego w Zakładzie Gospodarki Komunalnej i 
Mieszkaniowej w Sokółce przedstawił radny A.Cydzik. 
Pan J.Sawicki zwrócił uwagę, że ustawa o porządku i czystości nie pozwala na ograniczenia i 
wprowadzenie takie zapisu. 
Radny A.Cydzik wyjaśnił, że to nie chodzi o tą ustawę tylko o można to wprowadzić uchwała 
wspólnoty mieszkaniowej. Należy ten punkt dopisać w tym istniejącym regulaminie. Zgłosił 
wniosek aby taki zapis wpisać w uchwale i wysłać od nadzoru i zobaczymy czy zostanie 
uchylony. 
Przewodnicząca poddała wniosek pod głosowanie. 
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Komisja 4 głosami "za" przy 3 "wstrzymujących się" przyjęła wniosek. 
 
Ad.10 
Wolne wnioski 
 
Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 
 
Protokółowała        Przewodniczył 
Joanna Korzeniewska       Jadwiga Bieniusiewicz 


